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Zápis 
 

z 19. jednání výboru pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity  
Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 4. 11. 2014 od 8:30 hodin v zasedací místnosti P1.411 
v RegioCentru Nový pivovar 

 
Přítomni: Radek Balcárek, Bc. Pavel Hečko, Mgr. Tomáš Hendrych, Miroslav Kříž, 

Martin Mihulka, Martin Paur, František Škvařil, Ing. Miroslav Uchytil 
Miroslav Vlasák 

Omluveni: JUDr. Ing. Rudolf Cogan Ph.D., Josef Dušek, Ing. Miroslav Pavlíček, Karel  Potoček  
Tajemník: Mgr. Tomáš Záviský 
Přizváni: Mgr. Táňa Šormová, Mgr. Jiří Pekař, Ing. Bc. Miroslav Mejstřík, DiS., 

Mgr. Dana Komorová 
  
Program: 
 

1. Zahájení jednání, přivítání členů výboru a hostů. 
2. Schválení programu jednání, účasti hostů a ověřovatele zápisu. 
3. Žádost o změnu v realizaci projektu – výměna mezinárodního partnera. 
4. Průběžná zpráva o přípravě výpravy Královéhradeckého kraje na Hry VII. letní olympiády 

dětí a mládeže České republiky 2015 (vč. projednání smlouvy o poskytnutí příspěvku na 
zajištění účasti výpravy Královéhradeckého kraje na ODM 2015). 

5. Žádost Pionýra, z. s. - Pionýrské skupiny Mladost o finanční podporu z rozpočtu 
Královéhradeckého kraje na nákup motorové pily. 

6. Žádost TJ Spartak Vrchlabí o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje na 
pořádání Světového poháru v Para-Ski 2015. 

7. Žádost Borského klubu lyžařů Machov o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého 
kraje na opravu sněžného děla. 

8. Diskuze, různé. 
 
 Jednání v 8:30 hodin zahájil a řídil místopředseda výboru pro sport, tělovýchovu 
a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje Miroslav Vlasák, který přivítal 
členy výboru a hosty jednání. 
 
K bodu 2. 
Schválení programu jednání, účasti hostů a ověřovatele zápisu. 
 

• Místopředseda výboru přečetl návrh programu jednání, navrženého ověřovatele zápisu 
a vyzval členy výboru k jeho doplnění. Členové výboru nepodali návrh na doplnění 
programu jednání. Ověřovatelem zápisu byl navržen Radek Balcárek. Navržený program byl 
schválen beze změny. 

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
 
Hlasování: Pro: 9 
  Proti: 0 
  Zdržel se: 0 
 
USNESENÍ VST/19/110/2014 
Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
    

 

 I. s c h v a l u j e  
 program jednání dle předloženého návrhu, účast přizvaných hostů a Radka Balcárka 

jako ověřovatele zápisu 



 Strana 2 (celkem 4) 

K bodu 3. 
Žádost o změnu v realizaci projektu – výměna mezinárodního partnera. 
 

• Bc. Miroslav Mejstřík, DiS. představil žádost Gymnázia Františka Martina Pelcla, Rychnov 
nad Kněžnou o změnu v realizaci projektu č. 14SMR05 – 0010, která spočívá ve výměně 
mezinárodního partnera. 

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
 
Hlasování: Pro: 9 
  Proti: 0 
  Zdržel se: 0 
 
USNESENÍ VST/19/111/2014 
Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
    

 

 I. p r o j e d n a l  
 žádost o změnu v projektu 14SMR05 – 0010 (příjemce dotace Gymnázium Františka 

Martina Pelcla, Rychnov nad Kněžnou, Hrdinů odboje 36, IČO 60884703) 
II. d o p o r u č u j e  
 Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit změnu v realizaci projektu 14SMR05 – 

0010 (příjemce dotace Gymnázium Františka Martina Pelcla, Rychnov nad Kněžnou, 
Hrdinů odboje 36, IČO 60884703) 

 
K bodu 4. 
Průběžná zpráva o přípravě výpravy Královéhradeckého kraje na Hry VII. letní olympiády 
dětí a mládeže České republiky 2015 (vč. projednání smlouvy o poskytnutí příspěvku 
na zajištění účasti výpravy Královéhradeckého kraje na ODM 2015). 
 

• Mgr. Tomáš Záviský podrobně informovali výbor o Hrách VII. letní olympiády dětí 
a mládeže České republiky 2015 (představil zařazené sporty, místa konání, podmínky 
ubytování, věkové kategorie, problematické aspekty, novinky v projektu ODM atd.) 
Seznámil výbor také s výsledky jednání s plzeňskými organizátory a krajskými sportovními 
svazy k přípravě výpravy Královéhradeckého kraje. Dále informoval o návrhu Plzeňského 
kraje na uzavření smlouvy o poskytnutí příspěvku na zajištění účasti výpravy 
Královéhradeckého kraje na ODM 2015. Návrh smlouvy byl členům výboru zaslán před 
jednáním výboru elektronicky. 

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení. 
 
Hlasování: Pro: 9 
  Proti: 0 
  Zdržel se: 0 
 
USNESENÍ VST/19/112/2014 
Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
    

 

I. p r o j e d n a l  
 průběžnou zpráva o přípravě výpravy Královéhradeckého kraje na Hry VII. letní 

olympiády dětí a mládeže České republiky 2015 a návrh smlouvy o poskytnutí 
příspěvku na zajištění účasti výpravy Královéhradeckého kraje na ODM 2015 

II. d o p o r u č u j e  
 Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit uzavření smlouvy o poskytnutí 

příspěvku na zajištění účasti výpravy Královéhradeckého kraje na Hrách VII. letní 
olympiády dětí a mládeže ČR 2015 v Plzeňském kraji dle předloženého návrhu 
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K bodu 5. 
Žádost Pionýra, z. s. - Pionýrské skupiny Mladost o finanční podporu z rozpočtu 
Královéhradeckého kraje na nákup motorové pily. 
 

• Miroslav Vlasák uvedl bod jednání a informoval o zaslání podkladů k žádosti Pionýra, z. s. - 
Pionýrské skupiny Mladost elektronicky před jednáním výboru. 

• Proběhla diskuze k předložené žádosti. 
 

Návrh – hlasovat o návrhu usnesení upraveném dle návrhu z diskuze. 
 
Hlasování: Pro: 9 
  Proti: 0 
  Zdržel se: 0 
 
USNESENÍ VST/19/113/2014 
Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
    

 

 I. p r o j e d n a l  
 žádost Pionýra, z. s. - Pionýrské skupiny Mladost o finanční podporu z rozpočtu 

Královéhradeckého kraje na nákup motorové pily 
II. d o p o r u č u j e  
 orgánům Královéhradeckého kraje schválit přidělení dotace žádosti Pionýra, z. s. - 

Pionýrské skupiny Mladost o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 
na nákup motorové pily ve výši 15.000,- Kč 

 
K bodu 6. 
Žádost TJ Spartak Vrchlabí o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 
na pořádání Světového poháru v Para-Ski 2015. 
 

• Miroslav Vlasák uvedl bod jednání a informoval o zaslání podkladů k žádosti TJ Spartak 
Vrchlabí elektronicky před jednáním výboru. 

• Proběhla diskuze k předložené žádosti. 
 

Návrh – hlasovat o návrhu usnesení upraveném dle návrhu z diskuze. 
 
Hlasování: Pro: 9 
  Proti: 0 
  Zdržel se: 0 
 
USNESENÍ VST/19/114/2014 
Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
    

 

 I. p r o j e d n a l  
 žádost TJ Spartak Vrchlabí o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na pořádání Světového poháru v Para-Ski 2015 
II. d o p o r u č u j e  
 orgánům Královéhradeckého kraje schválit přidělení dotace žádosti TJ Spartak Vrchlabí 

o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje na pořádání Světového poháru 
v Para-Ski 2015 ve výši 50.000,- Kč 

 
K bodu 7. 
Žádost Borského klubu lyžařů o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 
na opravu sněžného děla. 
 

• Miroslav Vlasák uvedl bod jednání a informoval o zaslání podkladů k žádosti Borského 
klubu lyžařů elektronicky před jednáním výboru. 
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• Proběhla diskuze k předložené žádosti. 
 

Návrh – hlasovat o návrhu usnesení upraveném dle návrhu z diskuze. 
 
Hlasování: Pro: 9 
  Proti: 0 
  Zdržel se: 0 
 
USNESENÍ VST/19/115/2014 
Výbor pro sport, tělovýchovu a volnočasové aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
    

 

 I. p r o j e d n a l  
 žádost Borského klubu lyžařů o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

na opravu sněžného děla 
II. d o p o r u č u j e  
 orgánům Královéhradeckého kraje schválit přidělení dotace žádosti Borského klubu 

lyžařů o finanční podporu z rozpočtu Královéhradeckého kraje na opravu sněžného děla 
ve výši 100.000,- Kč 

 
K bodu 8. 
Diskuze, různé 
 

• Mgr. Tomáš Záviský informoval o zaslání pozvánky na setkání CEVRO Institut Business 
Fora na téma "Sport, Business, Vzdělání" (elektronicky před jednáním výboru) a o dotacích 
poskytnutých republikovým sportovním svazům z dotačních programů MŠMT ČR a ČOV 
(výtěžky z loterií) vč. výše těchto finančních zdrojů, které obdržely krajské sportovní svazy 
(dle informací poskytnutých krajskými sportovními svazy). 

• Mgr. Jiří Pekař informoval o termínu konání vyhlášení nejúspěšnějších sportovců 
Královéhradeckého kraje roku 2014, které se uskuteční 31. 3. 2015. 

• Martin Paur informoval o uskutečněném Mistrovství Evropy a finále Evropského klubového 
poháru v Kin-ballu v Hradci Králové v roce 2014, které proběhlo 25. – 28. 9. 2014 v Hradci 
Králové. 

• Mgr. Táňa Šormová informovala o záměru uskutečnit regionální podobu olympiády dětí 
a mládeže (společně s polským partnerem a Libereckým, Pardubickým a Olomouckým 
krajem). 

 
 
Vzhledem k tomu, že program 19. jednání výboru pro sport, tělovýchovu a volnočasové 

aktivity Zastupitelstva Královéhradeckého kraje byl vyčerpán, ukončil Miroslav Vlasák jednání 
v 10:05 hodin. 
 
Příští jednání výboru proběhne dne: bude upřesněno.  
 
 
 
  ......................................................  .....................................................  
 Miroslav Vlasák Radek Balcárek 
 místopředseda výboru ověřovatel zápisu 
 
 
Zpracoval: Mgr. Tomáš Záviský, tajemník výboru 
V Hradci Králové: 6. 11. 2014 
 
 
  ......................................................  
 podpis 


